



PRESS RELEASE

For immediate release

IGAD Executive Secretary Stands in Solidarity with Djibouti Amidst Recent Floods, Calls for Regional Collaboration on Climate Resilience

March 29, 2024 (DJIBOUTI, Djibouti): The Executive Secretary of the Intergovernmental Authority on Development (IGAD), Dr. Workneh Gebeyehu, expresses heartfelt solidarity with the people and government of Djibouti amidst the recent floods.

He extends sincere sympathies to those affected and praises the bravery of Djiboutian forces and their partners in responding to the crisis. Acknowledging the challenges posed by the floods, Dr. Workneh Gebeyehu urges caution and vigilance across the region. He emphasizes the importance of adhering to safety measures and disaster preparedness protocols to mitigate further harm and ensure the well-being of citizens.

"The recent floods in our region highlight the pressing need to address climate change through mitigation and adaptation strategies. We must collaborate proactively to implement sustainable solutions and bolster our resilience against the impacts of climate change. IGAD is committed to supporting member states in cultivating a more resilient future for all." Dr. Workneh Gebeyehu emphasized.

As IGAD, we emphasize the importance of staying vigilant and unified in our approach to the ongoing climate change crisis. Our dedication to offering assistance through climate forecasts, mitigation, and adaptation strategies remains steadfast. By working together, we can bolster our resilience in effectively managing disasters.



INTERGOVERNMENTAL AUTHORITY ON DEVELOPMENT AUTORITE INTERGOUVERNEMENTALE POUR LE DEVELOPPEMENT

T+25321354050 F+25321356994 Einfo@igad.int Avenue Georges Clemenceau, Djibouti P.O. Box 2653, Republic of Djibouti www.igad.int



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour publication immédiate

Le Secrétaire Exécutif de l'IGAD est solidaire de Djibouti lors des récentes inondations et appelle à une Collaboration Régionale sur la Résilience Climatique

29 mars 2024 (DJIBOUTI, Djibouti): Le Secrétaire Exécutif de l'Autorité Intergouvernementale pour le Développement (IGAD), Dr. Workneh Gebeyehu, exprime sa profonde solidarité avec le peuple et le gouvernement de Djibouti suite aux récentes inondations.

Il présente ses sincères condoléances aux personnes touchées et salue la bravoure des forces Djiboutiennes et de leurs partenaires qui ont réagi à la crise. Reconnaisant les défis posés par les inondations, le Dr Workneh Gebeyehu appelle à la prudence et à la vigilance dans toute la région. Il souligne l'importance de respecter les mesures de sécurité et les protocoles de préparation aux catastrophes afin de limiter les dégâts et d'assurer le bien-être des citoyens.

"Les récentes inondations dans notre région soulignent la nécessité urgente de lutter contre le changement climatique par des stratégies d'atténuation et d'adaptation. Nous devons collaborer de manière proactive pour mettre en œuvre des solutions durables et renforcer notre résilience face aux effets du changement climatique. L'IGAD s'est engagée à aider les États membres à cultiver un avenir plus résilient pour tous". a souligné le Dr. Workneh Gebeyehu.

En tant qu'IGAD, nous soulignons l'importance de rester vigilants et unis dans notre approche de la crise actuelle du changement climatique. Notre volonté d'offrir une assistance par le biais de prévisions climatiques et de stratégies d'atténuation et d'adaptation reste inébranlable. En travaillant ensemble, nous pouvons renforcer notre résilience en gérant efficacement les catastrophes.



INTERGOVERNMENTAL AUTHORITY ON DEVELOPMENT AUTORITE INTERGOUVERNEMENTALE POUR LE DEVELOPPEMENT

T+25321354050 F+25321356994 Einfo@igad.int Avenue Georges Clemenceau, Djibouti P.O. Box 2653, Republic of Djibouti www.igad.int